

Date :

التاريخ : 20 فبراير 2023

Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market

السيد/ حامد أحمد علي المحترم،،،
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي

Greeting ,,,

تحية طيبة وبعد ،،،

With reference to the announcement published by the Capital Markets Authority on its website on 12/02/2023, and to the company's notification on 15/02/2023, of the Disciplinary Board's decision in Violation No. 81/2022 Disciplinary Council - 11/2022 imposing a financial penalty on the company .

بالإشارة إلى الإعلان المنشور من قبل هيئة أسواق المال على موقعها الإلكتروني بتاريخ 2023/02/12 ، وإلى إخطار الشركة بتاريخ 2023/02/15 ، بقرار مجلس التأديب في المخالفة رقم 2022/81 مجلس التأديب - 11/2022 بتوقيع جزاء مالي على الشركة .

Please note that the company is currently studying the reasons for this decision in preparation for grievance and appeal against it in accordance with the established procedures in this regard.

يرجى العلم بأن الشركة تقوم حالياً بدراسة أسباب هذا القرار تمهيداً للتظلم منه والطعن عليه وفق الإجراءات المقررة في هذا الشأن .

The financial impact depends on the result of the grievance and appeal against the decision.

ان الأثر المالي متوقف على ماسيسفر عنه التظلم والطعن على القرار .

Regards ,

وتفضلوا بقبول فائق التحية والتقدير ،،،



صالح صالح السلمي
نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي
Saleh Saleh Al-Selmi
Vice Chairman & C.E.O